
Referat af bestyrelsesmøde, 19. dec. 2011
Deltagere: Kristian, Christian, Nikolaj og Carsten 

Rita Rasmussen har sat salget af hendes lejlighed i bero, og har valgt at blive boende, da det ikke 
har været muligt at få en ældrebolig, som hun havde ønsket.

Nej, der er ikke landet en ufo i gården... det kraftige lys i baghuset, kommer fra ”Copenhagen 
Ceramics”, de nye lejere på 2 sal tv., som nu er nu flyttet ind.  
Der er i øvrigt interesse for lokalerne i baghuset. En web-shop er interesseret i lokaler til lager og 
pakkeri.  

Der er sætningsskader på ejendommens facade, og flere sålbænke er revnede, så der kan være risiko 
for, at vand og frost kan få stykker til at løsne sig. Det er ikke muligt at udbedre her i vinter, men vi 
vil kigge på sagen, når foråret nærmer sig.

Vi vil opfordre beboerne til at opgive deres emailadresser, da referater nu kun udkommer i 
elektronisk form på foreningens hjemmeside, apotekergården.dk

Alle beboere ønske en god jul og et godt nytår.


